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Vreau, de asemenea, să extind: importanţa informaţiilor în crearea unei conştiinţe planetare. 

Starea de lucruri din lume merge în acest moment într-o direcţie greşită. Planeta se îndreaptă 
către o catastrofă majoră, cu războaie pe toată planeta şi mai ales cu muniţii cu uraniu sărăcit 
care creează genociduri, cu ură globală între naţiuni, cu distrugere ecologică globală, cu boli 
globale, cu criminalitate globală şi cu imoralitate globală. 

Întrebarea este: se poate face ceva pentru a schimba direcţia unui astfel de curs distructiv? 
 

Analiza care urmează ajunge la concluzia că există un nivel de conştiinţă planetară, precum şi o 

parte întunecată a conştiinţei noastre pe care o putem numi subconştiinţă planetară. Cei care înţeleg 
modul în care se formează şi funcţionează aceste niveluri le pot manipula şi pot conduce lumea, 

ducând-o la distrugere. 

Singura modalitate prin care umanitatea poate fi scutită de anihilarea totală este să pătrundă colectiv 

într-o stare superioară de conştiinţă care transcende situaţia prezentă, prin informare şi înţelegere 
corectă. 

Încălcarea legilor cosmice. 

Fiinţa umană este doar o mică verigă într-un lanţ infinit de forme şi energii de la microcosmos la 
macrocosmos. 

Toate aceste forme şi entităţi îşi impun legile într-un fel sau altul asupra Oamenilor care devin 

terenul de joacă pentru toate aceste complexităţi infinite. 

Cu siguranţă nu suntem conştienţi de toate legile sub care trăim. Există legi ale virusurilor şi 
microbilor, echilibrul delicat de care depinde propria noastră viaţă, precum şi legile spaţiului 

cosmic, care nu sunt încă cunoscute minţii umane, dar un lucru este cert: ignorarea sau rezistenţa 

sau desconsiderarea acestor legi în mod conştient sau inconştient nu este un lucru înţelept de făcut şi 
cu siguranţă, inevitabil, va avea efecte secundare. 

Există un flux armonios de energii care se combină pentru a crea formele pe care le percepem şi le 

experimentăm ca materie. 

Întregul Cosmos se supune anumitor legi şi principii pentru ca funcţia tuturor acestor complexităţi 
infinite să continue să coexiste într-un mod ordonat şi simbiotic. 

Oamenii au decis demult că putem încălca aceste legi; că le putem desconsidera şi totuşi să nu 

fim prinşi şi să nu plătim preţul. Dar în urma acestor acţiuni am creat calamităţi umane şi mai ales 

bolile vremurilor noastre. 



 

Boala este rezultatul net al perturbării fluxului armonios al energiilor cosmice. 
 
Tulburarea provine din anumite încălcări grave ale acestor legi activate de gânduri, sentimente sau 

acţiuni adoptate de oameni prin liberul lor arbitru. 

 
Oamenilor li sa permis -de la începutul existenţei lor- să participe la conceptul de bine sau rău. 

Fiinţa Umană este singura entitate vie de pe planetă care are liberul arbitru şi poate decide dacă ar 

dori să urmeze calea dreptăţii sau cea a nedreptăţii, calea libertăţii sau a sclaviei, calea iubirii sau a 

urii. Toate acestea, desigur, sunt simbolice, dar faptul esenţial rămâne că omul este liber şi capabil 
să folosească forţe şi idei constructive sau distructive pe această planetă. 

 

Oamenii sunt singurele entităţi vii care sunt potenţial capabile să distrugă alţi oameni; propria lor 
rasă, un act pe care nu îl putem găsi la nicio altă creatură vie. Animalele ucid pentru a trăi, dar 

niciodată pentru a-şi distruge propria specie. 

 

Oamenii, în afară de a se distruge unii pe alţii, pot distruge şi mediul în care trăim. 

Prin urmare, este uşor de înţeles că numai oamenii şi mediul legat de aceştia sunt în primul rând în 

pericol şi efectiv afectaţi de boală. 

Puii [de găină – n.t.] care sunt produşi în masă şi trăiesc în fabrici se îmbolnăvesc frecvent şi au 
nevoie în mod constant de antibiotice, dar nu şi puii care trăiesc liber în natură. 

Rezultatul final este că viaţa sălbatică în general are mult mai puţine boli decât mediul 
controlat de oameni. 
Astfel, concluzia evidentă ar trebui să fie că oamenii au creat situaţii de boală, mult mai multe 
decât oricine sau orice altceva, în Cosmos. 
Oamenii au deranjat -dincolo de orice umbră de îndoială- prin faptele lor rele această ordine 

hipercosmică, această, am putea spune, Armonie Divină. 

Adevăratul Vindecător este acum chemat să restaureze această Armonie Divină în interiorul 
oamenilor, să anihileze răul bolilor pe care le-am creat şi pe care ni le-am adus asupra noastră. 

Se pune întrebarea dacă un astfel de vindecător ar trebui să fie în armonie cu Cosmosul pentru a 

îndeplini o sarcină atât de înaltă sau dacă cineva ar putea face treaba. 

Este posibil să ne imaginăm că această ordine divină ar putea fi restabilită prin intermediul unui om 
rău, deşi poate pretinde că practică medicina? - sau printr-unul căruia îi pasă puţin de alţii şi îi pasă 

doar de sine? 

Va fi uşor pentru cineva să înţeleagă că medicina convenţională, deşi pare să facă bine, foloseşte 
mijloace violente, medicamente chimice, hormoni şi intervenţii chirurgicale. Este ca şi cum 

agresiunea lumii întregi are o reprezentare şi în medicina convenţională. 

 



Medicina convenţională prin tratarea oamenilor cu medicamente chimice distruge ecologia 
microcosmosului din corpul uman, creează efecte secundare şi afecţiuni cronice şi, prin 
urmare, transferă problema pe un alt nivel mai profund, ceea ce poate fi mai grav şi 
deranjant. Acesta este motivul pentru care nu îi putem considera adevăraţi vindecători, ci mai 

degrabă nişte meşteri care doar peticesc un zid care se crapă, ignorând total faptul că atunci când va 

sosi cutremurul, întreaga clădire se va prăbuşi, incapabilă să reziste stresului cutremurului. 

Aşa că ar trebui să apară un alt tip de vindecători. 

De fapt, în prezent, aproape toată vindecarea adevărată a avut loc în afara medicinii convenţionale, 

prin homeopatie, acupunctură, osteopatie etc sau chiar de către oameni simpli, cu simple prescripţii 

pe bază de plante sau chiar prin vindecare prin credinţă. 
 

Aceasta este cealaltă parte, cu posibilităţile de dezvoltare paşnică. 

 
Cu Homeopatia am intrat într-o altă dimensiune a vindecării; Homeopatia este un salt cuantic în 

metodologiile de vindecare, o dimensiune cu totul diferită şi îndrăznesc să spun, de un grad mai 

înalt decât cea chimică folosită de medicina convenţională. Am depăşit medicina chimică materială 

cu consecinţele lor groaznice şi efectele secundare şi am intrat într-o stare superioară, cea a 
„energiilor”. Am reuşit să valorificăm şi să manipulăm aceste energii pentru a combate bolile. 

Dar trebuie să fim atenţi: dacă înainte cu medicina materialistă era nevoie de un fel de control 
moral sau etic asupra medicilor care manipulau medicamentele material-chimice, acum cu această 

nouă dimensiune în vindecare e nevoie de integritate, sinceritate, iar moralitatea este chiar mai 
imperativă. 

Ar trebui să avem vindecători care sunt cu adevărat oameni ai lui Dumnezeu, nu în aparenţe 

exterioare sau aparţinând unei anumite religii, ci cu adevărat religioşi, cu frică de Dumnezeu în cele 
mai profunde locaşuri ale conştiinţei. 
Este un astfel de individ uşor de găsit astăzi sau structura societăţii noastre neagă sau exclude aceste 

tipuri de oameni? 

Pentru a afla ar trebui să ne punem întrebări precum: Care este nivelul conştiinţei noastre astăzi? 
Este suficient de mare pentru a permite manifestarea vindecătorilor adevăraţi cu o conştiinţă mai 
înaltă? Structurile noastre sociale şi politice actuale promovează dezvoltarea unei specii superioare 

spirituale de fiinţă umană sau, dimpotrivă, le exclude? 

Evident, există o nevoie globală de indivizi care, cu excepţia capacităţii lor de vindecare, ar trebui 

să aibă şi o natură religioasă. 

Dar înainte de a putea examina relaţia dintre medicină şi religie şi de a încerca să vedem dacă aceste 

două activităţi importante ale minţii şi psihicului uman ar trebui să coexiste într-un individ, cred că 
ar trebui să aruncăm o scurtă privire de ansamblu asupra moralului şi starea spirituală în care se află 

astăzi planeta noastră. 



Abia atunci putem examina rolul religiei în medicină; dacă aceste două activităţi, cea ştiinţifică şi 

cea religioasă, ar putea fi conectate şi asociate în cadrul aceluiaşi individ, sau dacă acestea stau cât 

mai departe posibil, pentru ca gândurile sau sentimentele religioase să nu împiedice aşa-numitul 
„progres” în medicină. 

 

Sunt sigur că majoritatea oamenilor adunaţi astăzi aici cred sau vor să creadă că cei încredinţaţi cu 
misiunea de vindecare ar trebui să fie şi oameni religioşi, oameni evlavioşi, oameni ai lui 

Dumnezeu. Ei ar trebui să fie ca iniţiaţii din timpurile străvechi; de ordin spiritual superior, căci, în 

acea perioadă, spiritualitatea şi medicina erau două funcţii care erau indivizibile. 

 
Vreau să precizez că şi eu am aceleaşi aspiraţii; a vedea întreaga planetă într-o stare spirituală mai 

bună decât cea în care se găseşte astăzi şi că medicina nu trebuie separată de sentimentele şi 

gândurile religioase şi morale. 
 

Vreau să văd că exploatarea uriaşă care are loc de la om la om prin „medicină” s-a încheiat şi 

dorinţa oamenilor bolnavi de a-şi recâştiga sănătatea pierdută nu mai este o problemă de exploatare 

agresivă, mai ales de către companiile farmaceutice. 
 

Dar pentru a avea o astfel de stare de lucruri, cred că este necesară o transformare a conştiinţei. 
 

Este posibilă o astfel de transformare? 
 

Să examinăm exact care este situaţia actuală. 

 
Cu toţii suntem familiarizaţi cu conceptul general şi destul de abstract conform căruia există o 

conştiinţă planetară. 

Dar este deja foarte greu de definit termenul de conştiinţă, darămite expresia de conştiinţă 
planetară. 

Prin urmare, voi încerca să dau o scurtă definiţie. Conştiinţa este gradul în care fiecare dintre noi 
participă la înţelegerea Adevărului obiectiv. Niciun corp nu are adevărul absolut, dar fiecare 

dintre noi participă într-un grad relativ la adevăr. Cu cât ne apropiem mai mult de înţelegerea 
adevărului obiectiv, cu atât mai mare este conştiinţa pe care o avem. 

Prin urmare, tot gradul individual de conştiinţă pe care îl avem fiecare dintre noi, înţelegerea 

noastră a adevărului, modelează şi construieşte conştiinţa planetară. Este rezultatul net colectiv 
al gradului de conştiinţă al fiecăruia dintre noi. 

Voi da un exemplu: dacă toată lumea de pe planetă ar fi de acord că toate animalele sau toţi 

copacii sălbatici ar trebui eliminaţi, atunci această credinţă ar fi foarte puternică şi va constitui o 

parte solidă a conştiinţei noastre planetare, atunci acţiunile noastre ar fi direcţionate în consecinţă. 



Dar dacă nu toată lumea, ci majoritatea, ar gândi în acest fel, atunci din nou conştiinţa planetară ar 

fi modelată în consecinţă, dar nu la fel de puternic sau solid. Dacă toată lumea crede că drogurile 

ilegale sunt bune pentru noi şi ar trebui să fie legale, atunci nu există nimic care să împiedice acest 
lucru. Dar dacă există destui oameni care să reziste unui astfel de concept, deciziile vor fi de altă 

ordine. Un alt exemplu va fi, de exemplu, dacă oamenii au ură unii faţă de alţii, conştiinţa planetară 

va fi una de răutate şi ură. A fost o vreme când oamenii au fost împinşi să creadă despre comunism 
că reprezintă un rău major şi ar trebui eliminat chiar şi cu arme nucleare, în timp ce lumea 

comunistă credea despre capitalism că era cu adevărat vinovatul care suge sângele muncitorilor şi ar 

trebui mai degrabă eliminat prin mijloace radicale. Aceste exemple arată clar modul în care mass-

media ar putea modela conştiinţa generală şi consecinţele groaznice pe care le-am experimenta, în 
cazul în care nu ar fi destui oameni care să pună o pauză unor astfel de decizii, influenţând oamenii 

prin starea lor superioară de conştiinţă care echilibrează situaţia şi astfel actul final de distrugere a 

fost evitat… 

Astfel, dacă câteva persoane sau un anumit grup ar avea puterea financiară de a manipula şi 
direcţiona mass-media pentru a modela conştiinţa planetară aşa cum le place, ei ar putea de 
fapt să conducă lumea. 
 
O scară mică a unui experiment similar a fost făcut prin campania de propagandă a regimului fascist 

al lui Hitler, care, la acea vreme, din fericire, nu avea puterea media mondială pentru a influenţa 

întreaga lume. 

 
Astăzi suntem în pericolul groaznic ca acelaşi lucru să se întâmple într-un alt mod mai subtil de 

către un nou grup de indivizi puternici din punct de vedere financiar, fie ei greci, germani, 

americani sau evrei, care ar putea domina cu propaganda lor mass-media din întreaga lume. 

Dacă vrem să aruncăm o scurtă privire de ansamblu asupra conştiinţei colective care funcţionează 

astăzi, care, de altfel, a fost formulată în mare parte de mass-media, nu trebuie decât să ne uităm la 

ştirile şi imaginile transmise prin programele TV, ziare, jurnale, radio etc. Astfel suntem martorii 

(prin mass-media) că planeta este plină de războaie, crime, crime de tot felul, competiţie şi 
dezinformare. Rezultatul final al tuturor acestor atrocităţi este că individul are impresia că, pentru a 
supravieţui într-o lume atât de ostilă, trebuie să fie în permanentă apărare; prin urmare, el trebuie să 
ucidă înainte de a fi ucis. 

Asta este ceea ce se întâmplă cu adevărat astăzi la toate nivelurile societăţii noastre: între indivizi, 

între familii, între companii, între distribuţii de oameni şi între naţiuni. 

Imaginea de ansamblu care este proiectată astăzi despre propria noastră conştiinţă prin mass-media 

este una tristă, de parcă nimic nobil, nimic corect, nimic inspirator sau înălţător nu s-ar întâmpla în 
lume. Dacă această latură a activităţilor planetare ar fi promovată de mass-media, ai putea fi sigur 

că imaginea lumii ar fi una diferită. 

Nu este faptul că planeta nu are în orice moment forţele sale de bunătate, de dreptate, de semenii săi 

spirituali cu dragoste şi înţelepciune, oamenii ei adevăraţi religioşi şi sfinţii ei, dar astfel de oameni 



sunt ascunşi şi stau departe de mass-media planetei, deci influenţa lor imediată sau directă asupra 

maselor este în mod necesar minimizată. 

 
Dacă nu ar exista indivizi care să reziste puterii mass-mediei actuale, întreaga planetă ar fi în flăcări 

în acest moment. Cei care înţeleg şi rezistă formează o forţă de echilibrare a activităţilor malefice, 

care tind să modeleze negativ conştiinţa planetară. 
 

Această conştiinţă nu este niciodată statică, ci se mişcă mereu în sus sau în jos şi se poate schimba 

de la o zi la alta. O astfel de schimbare este liniară de cele mai multe ori, dar brusc se poate 
schimba dramatic într-un salt cuantic care se manifestă ca o nouă stare de conştiinţă care a 
depăşit trecutul. 
 

Manifestarea subconştientului planetar. 
 

Eu cred că în acest moment planeta trece prin cea mai întunecată perioadă din istoria sa spirituală şi, 

prin urmare, forţele negative sunt cele mai înalte şi în control. 

 
Prin urmare, calitatea gândurilor şi sentimentelor care se manifestă astăzi în viaţa noastră de zi cu 

zi, constituie colectiv, calitatea negativă a conştiinţei noastre planetare pe care o trăim astăzi şi, de 

asemenea, semnalează gradul de adevăr sau iluzie în care trăim ca o rasă întreagă. 

 
Voi explica mai târziu ce vreau sa spun prin asta. 

 

Aş dori să introduc astăzi ideea că planeta ca un întreg, cu excepţia conştiinţei sale planetare, are 
şi o subconştiinţă planetară, precum şi o hiperconştiinţă planetară. Dacă încercăm să atingem 

aspectele practice ale unor astfel de idei şi să încercăm să explorăm mecanica modului în care se 
formează o astfel de subconştiinţă planetară, care este influenţa lor în viaţa noastră de zi cu zi, 

cum le putem urmări, poate atunci putem afla originea lor şi, de asemenea, modurile prin care ne 
influenţează viaţa de zi cu zi. 

Investigarea unei astfel de probleme nu este simplă, desigur, şi nu poate fi epuizată într-o discuţie 

de acest gen dar voi încerca să subliniez ideile principale. 

Cu siguranţă este adevărat şi evident că o mare parte din ceea ce se întâmplă astăzi în lumea noastră 

izvorăşte din idei şi decizii care au fost luate în organizaţii secrete şi în centre de putere politică 
care nu sunt evidente sau deschise. 
 
Care sunt aceste centre? 

 

1. Sunt sute de mii, dacă nu milioane de oameni în acest moment care lucrează în servicii şi 

societăţi secrete precum CIA, Mossad, KGB... etc., etc. Fiecare ţară încearcă să organizeze cât mai 
secret şi cât mai eficient posibil aceste centre de informare şi putere. 



Ne putem imagina cu uşurinţă tipul de oameni care se alătură unor astfel de organizaţii cu toate 
complexele lor de inferioritate, ineficienţele şi neajunsurile lor şi totuşi cu sete de putere personală; 

o sete de a-i domina pe ceilalţi, de a-i exploata pe alţii, de a folosi puterea asupra celorlalţi cu un 
dispreţ total faţă de valorile umane şi totuşi, cu mare ipocrizie, vor pretinde că ceea ce fac ei este 

pentru binele celorlalţi şi pentru binele ţării lor. 

Ne putem imagina aşadar tipul de decizii care pot fi luate de astfel de indivizi. 
Faptul este că aceşti indivizi lucrează doar pentru câştigul material. Ei servesc interesele unui mic 

grup privilegiat de lideri ignorând problemele urgente, mai largi, cu care se confruntă planeta. 

Acestea sunt centrele în care sunt luate decizii precum „să ne distrugem duşmanii” „să împărţim 

ţările mari în altele mici, astfel încât să le controlăm mai uşor şi în cele din urmă să le înghiţim etc, 
etc.” 

Oamenii stau în jurul unei mese, de obicei, în subsolul unei clădiri guvernamentale -ca să fie 

simbolic- şi discută deschis aceste idei. 
În numele naţionalismului orb, ei sunt gata să planifice şi să execute cele mai mari crime, crime în 

masă, războaie, planificând uneori eliminarea unor naţiuni întregi sau a unor grupuri etnice. Toată 

lumea a gustat din roadele primei repetiţii făcute de Hitler. Ei sunt cei care trag ura naţionalistă a 

unei anumite naţiuni împotriva alteia şi se bucură când reuşesc să aducă două naţiuni sau chiar două 
grupuri etnice în conflict şi război. Vă puteţi imagina gradul de conştiinţă pe care îl au astfel de 

oameni, dar atitudinile şi deciziile lor vor fi cruciale şi catalizatoare, deoarece vor fi proiectate în 

centrele birourilor executive din guverne. 

Din fericire, o astfel de activitate iese din când în când la iveală prin mărturisire, în acelaşi mod în 
care o persoană dezechilibrată psihic are o criză psihologică după o perioadă de fapte greşite şi 

merge la un preot sau la un psihiatru pentru a se destăinui sau îşi mărturiseşte faptele. 

Din când în când, o voce eroică a unui om din cadrul acestor organizaţii secrete se ridică pentru a 
demasca şi a denunţa astfel de practici -de obicei riscându-şi propria viaţă-, dezvăluindu-ne 

practicile îngrozitoare, deciziile nebuneşti şi acţiunile criminale care sunt întreprinse şi efectuate în 

aceste ‘subsoluri’ ale conştiinţei umane; nebunia care predomină în astfel de organizaţii în adâncul 

societăţilor noastre şi totuşi nimeni nu pare să poată face nimic în privinţa asta. 

Ei aduc la nivelul conştienţei noastre planetare, prin confesiunile lor, conştientizarea a ceea ce se 
întâmplă cu adevărat pe aceste niveluri întunecate şi secrete ale subconştientului planetei. 

2. Apoi, al doilea grup de activitate negativă colectivă la aceste niveluri sunt mafiile diferitelor ţări 
şi grupuri etnice, care se ocupă de crima organizată, droguri ilegale, traficul de arme etc, etc; toate 

aceste activităţi au loc în nivelurile subconştiente întunecate ale societăţilor noastre. Toată lumea 

ştie tipul de oameni care se vor alătura unor astfel de societăţi; nu este nevoie de caracterizări; toată 

lumea ştie efectul pe care astfel de organizaţii îl exercită în viaţa noastră de zi cu zi, în nivelurile 
noastre conştiente, trebuie doar să vezi ştirile şi filmele TV pentru a-ţi face o idee despre influenţa 

lor. 



3. Al treilea grup, care este cel mai puternic, este grupul celor mai bogaţi care iau decizii 

importante, dar ascunse, asupra economiei mondiale şi, de asemenea, sunt orientaţi nu de 

sentimente altruiste, ci de lăcomie şi putere. 
 

4. Toate celelalte activităţi pe care le numim lumea subterană. 

 
Aceste grupuri de oameni formează ceea ce eu numesc nucleul subconştientului nostru planetar 
întunecat. Este întunecat, este negativ şi este foarte puternic, pentru că au mijloacele de a proiecta 

şi de a-şi impune voinţa. 

 
Acestea sunt centrele care generează tot răul care creşte în adâncurile subconştientului naţiunilor şi 

în cele din urmă la suprafaţă, şi influenţează viaţa noastră de zi cu zi prin controlul mass-media. 

Cel mai interesant este să vedem, de exemplu, cum aceste servicii secrete, prin rapoartele lor către 
Centrele de Decizie Guvernamentale, influenţează şi ghidează deciziile şi acţiunile diferitelor 

guverne. 

Să vedem acum cum se formează următorul nivel al conştiinţei planetare şi cum este influenţat 
de nivelul subconştientului. 
 

Gradul de conştiinţă al oamenilor guvernamentali împreună cu cel al oamenilor de ştiinţă, al 

liderilor de opinie, al oamenilor din mass-media – şi până la ultimul civil atunci când sunt priviţi 
colectiv, formează conştiinţa planetară cotidiană a timpurilor noastre. 

 

Fiecare dintre noi participă la formarea acestei conştiinţe; fiecare este responsabil mai mult sau mai 

puţin, deoarece avem libertatea de a alege; alegem să facem bine sau rău. Când alegem să ne 
sabotăm partenerul pentru a-i lua locul de muncă, când alegem să ignorăm suferinţa oamenilor de 

lângă noi şi să urmăm doar propriile noastre plăceri; când alegem să călcăm peste cadavre pentru a 

deveni extrem de bogaţi; contribuim la reformatarea şi remodelarea prin aceste acţiuni cotidiene a 

conştiinţei planetei noastre. 
 
Nimeni nu este scutit de responsabilitatea de a fi creat iadul pe pământ. 

De ce? Pentru că toţi suntem implicaţi într-un fel sau altul în practici de acest fel sau similare. Noi 
suntem unul; facem parte dintr-un corp mare în care nivelurile subconştiente ne influenţează 
viaţa conştientă de zi cu zi. 

Formarea unei hiperconştiinţe planetare care va transcende situaţia prezentă. 
 
Speranţa noastră ca planetă va fi ca un număr suficient de indivizi evoluaţi să atingă un grad înalt de 

conştiinţă, atât de mare încât să ajungă la punctul critic care va fi necesar pentru a provoca o 
transformare totală, o schimbare radicală, un salt cuantic în conştiinţa generală. şi, în 
consecinţă, să formeze o hiperconştiinţă planetară care va transcende total situaţia prezentă. 
 



Cred că o astfel de schimbare a stării de conştiinţă se formează rapid în acest moment, în ciuda 

aparenţelor exterioare care spun contrariul. 

 
Există indivizi care lucrează în tăcere pentru acest scop. 

 

Până acum ştiam că există în esenţă cinci domenii de activitate ale minţii umane, iar indivizii se 
puteau specializa într-una dintre ele. 

 

Aceste zone au fost: 

 
1. ştiinţificul 
2. artisticul 
3. filozoficul 
4. religiosul 
5. misticul, transcendentalul 
 

Speranţa noastră este că destul de mulţi indivizi realizează şi unifică în ei înşişi toate aceste calităţi 
ale potenţialelor umane. 

 

Chiar şi până acum 30 de ani, fiecare dintre acele grupuri implicate în diferite discipline s-au 

confruntat unul cu celălalt, fiecare crezând că are cel mai înalt adevăr. Oamenii de ştiinţă nu s-ar 
aşeza şi discuta cu oamenii religioşi, cu atât mai puţin cu misticii. Oamenii religioşi erau în 

confruntare cu filozofii sau oamenii de ştiinţă, artiştii erau cei mai receptivi dintre toate grupurile, 

dar puţini îi luau în serios, etc. Găsirea unor oameni cu toate aceste calităţi unificate era sporadică şi 
chiar şi atunci era foarte greu să-i recunoaştem datorită „zgomotului” confuz care a fost şi este încă 

creat de mass-media care promovează mai ales superflu-ul, agresivul, ipocritul şi imoralul. 

În vremurile noastre pare să existe o schimbare evidentă. Se dezvoltă o tendinţă reciprocă spre 

acceptare. Ne îndreptăm chiar spre o unificare a tuturor acestor activităţi în cadrul aceluiaşi 
individ. Noul tip de individ, Noul Bărbat/Femeie va fi cel care iubeşte muzica şi teatrul, dar în 

acelaşi timp este dedicat cercetării ştiinţei sale, dar şi cercetării problemelor mai largi ale vieţii 

(latura filozofică), care nu numai că va crede în Dumnezeu (partea religiei), dar va căuta şi să fie în 
comuniune reală cu El (latura mistică). 

Acest tip de individ formează în momentul de faţă o tendinţă curentă, nu prea evidentă, dar care 

totuşi se dezvoltă rapid şi puternic. Important este că acest nou individ apare organic, ca o reacţie 

firească la relele din ziua de azi, fără a fi organizat de nimeni sau de nicio ţară, ci ghidat doar de 
conştiinţă. 

 

Astfel de oameni, dacă sunt oameni de ştiinţă, vor putea aprecia arta, nu vor nega valoarea religiei, 

sau a filozofiei şi vor încerca să fie în comuniune directă cu Dumnezeu. Totuşi, vor înţelege 
valoarea funcţiei pentru fiecare alt corp care este activat într-un domeniu diferit al efortului uman. 



În acest moment suntem încă la începuturile unui asemenea nou tip de fiinţe umane; totuşi este 
nevoie de o mulţime de paşi de făcut pentru a deveni Fiinţe Umane Întregi şi nu fanatici de un tip 

sau altul. 

În toate aceste secole ne-am separat, deconectând diferitele funcţii ale minţii umane şi ca urmare am 

creat o lume schizofrenă care se luptă între ei, pentru spaţiu, pentru bani, pentru idei, pentru religie. 

Luptăm pentru a impune altora ceea ce credeam că este corect. 
 

Guvernele de astăzi nu sunt autonome, ci influenţate de rapoartele serviciilor secrete, care la rândul 

lor sunt conduse şi ghidate de cei puternici financiar. Aceste guverne sunt formate din indivizi 

ambiţioşi, dar agresivi, care trăiesc în beţia succesului efemer. 
 

Ei sunt de fapt în confuzie şi, în efortul lor de a rămâne la putere, cedează presiunilor şi îşi pierd 

chiar şi gradul relativ scăzut de conştiinţă, îşi pierd partea lor la participarea Adevărului. 

După această pierdere, ei nu mai pot fi lideri, deşi ar putea încă să creadă că sunt, sunt sclavii 

ambiţiei lor. 

Din fericire, conducerea reală, care este în curs de dezvoltare, înţelege necesitatea unei atitudini 
unificate. Este înţelegerea necesităţii ca omul de ştiinţă sau vindecătorul să fie un om al lui 
Dumnezeu, la fel ca omul lui Dumnezeu să aprecieze rolul ştiinţei, filozofiei şi artei. 

 

Sunt sigur că înţelegeţi cu toţii că vorbesc de globalizare, dar de un tip cu totul diferit de cel 

promovat de mass-media şi de liderii financiari din vremurile noastre. 

Sunt sigur că aţi observat că am lăsat în afara activităţilor umane pe cea comercială şi cea de afaceri 

sau mai bine zis pe cea care adună putere financiară prin mijloace egoiste. Consider această tendinţă 

a psihicului uman ca fiind una diabolică în miezul ei, o tendinţă care va fi redusă din ce în ce mai 
mult şi în cele din urmă eliminată, pe măsură ce umanitatea va avansa către o stare superioară de 

conştiinţă. 

Ceea ce spun este că planeta se pregăteşte pentru o globalizare a dreptăţii, a libertăţii, a egalităţii, a 

toleranţei faţă de rădăcinile şi tradiţia tuturor oamenilor, o globalizare a bunurilor înţelese unii 
pentru alţii, a şanselor egale, o globalizare a realităţii, conştientizare spirituală şi bunăstare. 
 

Sunt sigur că vă gândiţi că aceasta este o utopie, dar pot să prevăd o mulţime de lideri adevăraţi care 
pregătesc în tăcere noua epocă pentru adevăratele Fiinţe Umane. 

În afară de aceşti lideri, există deja o conştientizare larg răspândită printre milioane de oameni care 

s-au săturat de atrocităţi, imoralitate şi criminalitate şi depun toate eforturile şi energia în această 

căutare a valorilor adevărate şi a fericirii reale. Lumea se pregăteşte de fapt pentru o tranziţie 
majoră de la starea actuală de conştiinţă la un salt cuantic care va transcende această stare de 

lucruri.. 



Astăzi ceea ce este promovat de globalizare este exact opusul unor astfel de idei. Este sclavia 

majorităţii oamenilor faţă de cei puţini şi puternici de pe planetă, care caută să ne transforme în 

clienţi fără creier. Ideea lor este că nu ar trebui să avem rădăcini, să nu avem moravuri sau tradiţii, 
că ar trebui să trecem cu toţii printr-o maşină de tocat şi să ieşim la fel de săraci, la fel de proşti, la 

fel de ascultători, unde dreptatea este impusă de cei puţini puternici, libertatea va fi permisă atâta 

timp cât nu le afectează interesele şi cu toţii vom avea voie să reţinem doar nevoia şi lăcomia de a 
cumpăra din ce în ce mai multe produse materiale pe care le-au considerat că sunt bune pentru noi. 

Guvernul oricărei ţări care va arăta cea mai mică rezistenţă faţă de astfel de planuri de globalizare 

va fi considerat fascist, rasist sau dictatorial şi va fi anihilat în numele „moralităţii şi ordinii”, fie 

prin mijloace insidioase ale diplomaţiei subtile, dar ameninţătoare, fie prin agresiune şi război, în 
timp ce agresorii şi suprimatorii adevăraţi vor rămâne liberi să-şi continue „lucrarea imorală”. 

Important pentru ei este să vândă ultima versiune deja pregătită a maşinilor de distrugere -care în 

acest moment este uraniul sărăcit- răspândind uimire şi frică celor care vor mai îndrăzni să reziste 
nedreptăţii, durităţii, criminalităţii -vezi ce au făcut în Irak şi în Kossovo- a superputerilor 

vremurilor noastre uitând că toţi suntem copii ai aceluiaşi Dumnezeu. 

Dacă deciziile ar fi lăsate în întregime pe seama acestor niveluri întunecate de activităţi, distrugerea 

rasei umane ar fi doar o chestiune de timp şi nu foarte lung. Dar, aşa cum am spus, sper că apariţia 
Noilor Fiinţe Umane nu va putea fi oprită să manifeste pacea şi sănătatea planetei. 

 


